
Protokół nr XIX/2020 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 24 lutego 2020 r. 

(poniedziałek) w Szkole Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku, ul. Szkolna 7  

(sala gimnastyczna) w godzinach od 15:30 do 17:30. 

 

1/ Otwarcie sesji  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała: Członka Powiatu Kieleckiego 

Mariusza Ścianę, Radną Powiatu Kieleckiego Irenę Gmyr, Burmistrza Pawła Wójcika, Zastępcę 

Burmistrza Małgorzatę Przeździk, Skarbnik Gminy Annę Pleban, dyrektorów i kierowników 

gminnych oraz ponadgminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów oraz Radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała dyrektor Szkoły Podstawowej  

w Chmielniku Renacie Nowak za udostępnienie sali gimnastycznej.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady Rady Gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. 

Transmisja obrad jest dostępna w sieci Internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na 

stronach internetowych: www.chmielnik.com i www.chmielnik.biuletyn.net (link do kanału 

Rady Miejskiej w Chmielniku zamieszczono na YouTube, a po każdej sesji wykonywana jest 

kopia nagrania i przechowywana jest w Urzędzie Miasta i Gminy  w Chmielniku. Klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych wywieszona jest na drzwiach 

wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Lista obecności sołtysów na XIX sesji dnia 24 lutego 2020 r. stanowi załącznik do protokołu.  

 

2/ Stwierdzenie kworum  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych).  

Lista obecności radnych na XIX sesji dnia 24 lutego 2020 r. stanowi załącznik do protokołu.  

 

3/ Przyjęcie protokołu z XVIII sesji.  

Za przyjęciem protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (30.12.2019 r.)  

głosowało 15 radnych.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

http://www.chmielnik.com/
http://www.chmielnik.biuletyn.net/


Protokół z XVIII sesji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Protokół z XIX sesji zostanie sporządzony przez Tomasza Biernackiego- Naczelnika Wydziału 

Administracji i Dorotę Zbroińską– pracownika Wydziału Administracji. 

 

4/ Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

Radni obecni na XIX sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Chmielnik na lata 2019-2032”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej oznaczonej  

nr ewidencyjnym 123 w miejscowości Śladków Mały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Chmielnik. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik w 2020 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg-ulic do kategorii dróg gminnych  

w Chmielniku oraz ustalenia ich przebiegu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Fili Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Żeromskiego w Chmielniku poprzez likwidację Szkoły Podstawowej w Lubani. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi i Niepełnosprawnych Intelektualnie 

w Chmielniku od opłaty rocznej z tytułu oddania w trwały zarząd działki 155/6 położonej 

w obrębie Zrecze Duże zabudowanej budynkiem i infrastrukturą techniczną. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Chmielnik wraz ze sprzedażą udziału w gruncie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Minostowice, 

reprezentowanej przez Spółkę dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi 

Minostowice. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o podjęciu przez Burmistrza działań mających 

na ceku przystąpienie do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego 

realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2020-2040. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

5/ Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Na początku sprawozdania Burmistrz wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej w Chmielniku 

wręczyli symboliczną nagrodę gospodarzowi wsi Grabowiec za największą liczbę urodzeń 

dzieci w 2019 roku w porównaniu do pozostałych sołectw. 

 

 



Następnie Burmistrz przeszedł do omówienia najważniejszych spotkań między sesjami. W 

okresie między sesyjnym odbył ponad 50. spotkań, w tym 22. w Urzędzie Miasta i Gminy 

Chmielnik, a 30 na zewnątrz. 

- Jednym z ważniejszych spotkań, było spotkanie dotyczące organizacji pracy w szkole w 

Suchowoli. Obecnie w budynku tym przeprowadzany jest remont. Uczniowie na ten  czas 

zostali skierowani do szkoły w Lubani. 

- Odbyło się spotkanie w Urzędzie Miasta w Kielcach dotyczące składowiska odpadów  

w Promniku i propozycji wzrostu cen za odbiór komunalnych z gmin powiatu kieleckiego. 

Władze Kielc  Burmistrz przedstawi to w uchwale, która ma na celu przystąpienie do prac nad 

koncepcją utworzenia związku międzygminnego z zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

- Spotkanie w Oddziale Zakładu Gazowniczego w Kielcach. Zostały przekazane do radnych i 

sołtysów ankiety dotyczące rozwinięcia sieci gazowej. Są one obecnie analizowane w Wydziale 

Inwestycji i Projektów Strukturalnych w Urzędzie Miasta i Gminy Chmielnik. 

- Odbyła się konferencja pn. „100 obwodnic”, której Chmielnik stał się beneficjentem.  

Podstawowym celem budowy obwodnicy Chmielnika jest wyprowadzenie ruchu 

tranzytowego, jaki koncentruje się w mieście w ciągu dróg krajowych 73 oraz 78. Droga 

krajowa nr 78 kieruje ruch w stronę aglomeracji śląskiej, natomiast droga krajowa nr 73 

stanowi ważne połączenie regionalne pomiędzy Kielcami a autostradą  A4 i województwem 

podkarpackim. Dzięki tej inwestycji nastąpi poprawa bezpieczeństwa mieszkańców, 

odciążenie układu komunikacyjnego oraz zwiększenie przepustowości dróg. Inwestycja uwolni 

szybko rozbudowującą się miejscowość od problemów komunikacyjnych oraz poprawi jakość 

życia i bezpieczeństwo ruchu drogowego. Nowa inwestycja ułatwi podróże pomiędzy 

Tarnowem a Kielcami. 

Jednocześnie zachowane zostaną najwyższe wymogi ochrony środowiska, zdrowia i życia 

mieszkańców oraz zrównoważonego rozwoju. 

- Spotkanie z rodzicami w filii Szkoły Podstawowej w Lubani. Sprawa dotyczy przekształcenia 

Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku poprzez likwidację Filii Szkoły 

Podstawowej w Lubani. Zostanie to omówione w uchwale na bieżącej sesji. 

- 17 lutego br. odbyło się spotkanie w chmielnickim ratuszu Burmistrza Pawła Wójcika, Prezesa 

Zakładu Usług Komunalnych z Burmistrzem Małogoszcza Mariusza Piotrowskiego wraz 

ze współpracownikami.  W czasie spotkania wymieniono doświadczenia w zakresie spraw 

bieżących obu gmin, a w szczególności dotyczące funkcjonowania systemów gospodarki 

odpadami w obu samorządach. 

- 17 lutego br. zostało zorganizowane spotkanie w Śladkowie Dużym w sprawie organizacji 

tegorocznych dożynek, które odbędą się 15 sierpnia 2020 roku.  

- Odbyły się dwa spotkania z przedstawicielami Związku Wędkarskiego w Chmielniku 

dotyczące zmiany siedziby związku. 

- 19 lutego br. odbyło się spotkanie Burmistrza Pawła Wójcika i Naczelnika Wydziału Rozwoju 

Gospodarczego z prezesem firmy HESPOL z Murowa. Dotyczyło terenów inwestycyjnych przy 

linii kolejowej LHS. 



 

Burmistrz wydał 30 zarządzeń, jednym z nich było powierzenie pełnienia obowiązków 

kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy pani Justynie Doroz. 

Sprawy inwestycyjne: 

- 30 grudnia 2019 r. otwarto oferty w przetargu ogłoszonym 17 grudnia na „Zakup, dostawa, 
montaż i demontaż kompletnego lodowiska dla Gminy Chmielnik”. Wpłynęły 2 oferty. 
Zamawiający poinformował przed otwarciem ofert, że na realizację zamówienia zamierza 
przeznaczyć: 300 000,00 zł brutto. 7 stycznia do realizacji wybrano ofertę firmy Obróbka  
i Montaż Urządzeń do Celów Sportowych Wojciech Galisz z Jastrzębia Zdroju przy kwocie 
409 467,00 zł brutto. 
- 3 stycznia 2020 r. podano do wiadomości „Ogłoszenie o udzieleniu zamówienia na usługę 
polegającą na zarządzaniu i administrowaniu zasobem mieszkaniowym Gminy Chmielnik”. 
Łączna wartość zamówienia w okresie od 1 stycznia 2020 do 31 grudnia 2020 roku: 82 969,92 
(brutto). Umowę zawarto z Zakładem Usług Komunalnych w Chmielniku. 
- 8 stycznia br. otwarto oferty w przetargu ogłoszonym 23 grudnia 2019 r.  
na Opracowanie kompletnej dokumentacji projektowej dla zadań pn. „Przebudowa ulicy 
Mielczarskiego i ul. Szkolnej w Chmielniku”. Zamawiający poinformował przed otwarciem 
ofert, że na realizację zamówienia zamierza przeznaczyć: 50000,00 zł brutto, w tym: - na I część 
zamówienia (ul. Mielczarskiego) –20 000,00 zł. - na II część zamówienia  (ul. Szkolna) –30 
000,00 zł. W postępowaniu wpłynęły 2 oferty. 22 stycznia br. poinformowano, że: 

a) dla realizacji I części zamówienia – Opracowanie kompletnej dokumentacji 
projektowej dla zadania pn. „Przebudowa ulicy Mielczarskiego w Chmielniku” wybrano 
ofertę złożoną przez: Specjalistyczne Biuro Inwestycyjno – Inżynierskie PROSTA – 
PROJEKT (cena: 18 819,00 zł.) 

b) dla realizacji II części  zamówienia – Opracowanie kompletnej dokumentacji 
projektowej dla zadania pn. „Przebudowa ulicy Szkolnej w Chmielniku” wybrano  
ofertę złożoną przez: Specjalistyczne Biuro Inwestycyjno – Inżynierskie PROSTA – 
PROJEKT (cena: 28 167,00 zł). 

- 8 stycznia br. rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na ,,Konserwacja oświetlenia ulicznego na 
terenie Miasta i Gminy Chmielnik w okresie od 01 stycznia do 31 grudnia 2020 r.”, ogłoszone 
20 grudnia 2019 r. Wybrana została oferta złożona przez FIRMĘ USŁUGOWO-HANDLOWĄ 
Grzegorz Jędrzejski ul. Piastów 1/5 26-020 Chmielnik za cenę brutto 36 000,00 zł. W 
postępowaniu wpłynęła jedna – wyżej wymieniona oferta. 
- 10 stycznia br.  ogłoszono zapytanie ofertowe na: Zakup kruszywa z przeznaczeniem na 
remonty dróg na terenie Gminy Chmielnik w 2020 roku. 23 stycznia 2020 r. zapytanie zostało 
unieważnione. Do postępowania wpłynęły 2 oferty. Przyczyną unieważnienia jest zbyt wysoka 
cena złożonych ofert, która przewyższa kwotę jaką Zamawiający zamierzał przeznaczyć na 
realizację zadania. 27 stycznia ponownie ogłoszono powyższe zapytanie. Wpłynęły 2 oferty. 
Do realizacji wybrana została oferta złożona przez firmę Kopalnia Granitu Kamienna Góra – 
Celiny z. o.o. z  miejscowości Micigózd, cena (28 782,00 zł) 
- 31 stycznia br. ogłoszono zapytanie ofertowe na realizację zadania pn. „Opracowanie 
dokumentacji projektowej oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Chmielnik w ramach 
funduszu sołeckiego na rok 2020˝. 10 lutego 2020 r. zostało ono unieważnione. Przyczyną 
unieważnienia była zbyt wysoka cena złożonych ofert, która przewyższa kwotę jaką 
Zamawiający zamierzał przeznaczyć na realizację zadania. 



- 31 stycznia br. ogłoszono zapytanie ofertowe na realizację zadania pn. „Wykonanie oraz 
remont nawierzchni z kostki brukowej na terenie Gminy Chmielnik w 2020 r.” W skład 
zadania wchodzi: 
a) Zadanie 1. Przebudowa chodnika oraz wjazdów przy drodze gminnej dz. nr ewidencyjnym 
568/2 w sołectwie Piotrkowice w ramach funduszu sołeckiego na rok 2020. 
b) Zadanie 2. Wykonanie remontu nawierzchni z kostki brukowej na istniejących chodnikach 
przy drodze gminnej Śladków Duży – Pomyków w sołectwie Śladków Duży w ramach funduszu 
sołeckiego na rok 2020. 
- 12 lutego br.  rozstrzygnięto postępowanie. Do postępowania wpłynęły 4 oferty. A wybrana 
została oferta złożona przez firmę Usługi – Transportowo – Sprzętowo – Handlowe Edmund 
Krupa z Kielc, która przedstawiła najkorzystniejszą cenę ( 19 704,02 zł). 
- 10 lutego br. ogłoszono zapytanie - rozeznanie rynku w celu ustalenia szacunkowej wartości 
zamówienia pn.: „Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności 
rolniczej  na terenie gminy Chmielnik” 
- 19 lutego br. ogłoszono przetarg na opracowanie projektu budowlano-wykonawczego 
rozbudowy, przebudowy i wyposażenia budynku Samorządowego Przedszkola w Chmielniku 
wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. 
 

W swoim sprawozdaniu Burmistrz przypomniał, że w związku ze zmianą ustawy 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, właścicieli nieruchomości, od 1 stycznia 2020 r.,  
obowiązują zasady selektywnego zbierania  odpadów  komunalnych z podziałem na pięć 
frakcji. 

Trwają prace przy wielorodzinnym budynku socjalnym przy ulicy Mielczarskiego w 
Chmielniku . W ramach inwestycji zaplanowano m.in. rozbiórkę części budynku oraz 
przebudowę, rozbudowę i nadbudowę budynku parterowego. Docelowo powstanie dziesięć 
lokali socjalnych. Budynek zostanie ocieplony, wyposażony w instalacje sanitarne, elektryczne 
i centralne ogrzewanie. Projekt realizowany jest z dofinansowaniem ze środków Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. Rozpoczęły się 
konsultacje dotyczące Opracowania Koncepcji Zagospodarowania Przestrzennego przy ul. 
Mruczej między obwodnicą północną. 

Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik serdecznie zaprosił  na uroczystości z okazji  Narodowego 
Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych, 1 marca. Rozpoczną się one o godz. 10:00 mszą świętą. 
Następnie zostaną złożone kwiaty przed „Murem Polskich Patriotów”. 

Tradycyjnie,  w Chmielniku,  przed Świętami Wielkanocnymi odbędzie się konkurs „Na 
najdłuższą i najpiękniejszą palmę wielkanocną”. W roku 2020, „wielkanocny konkurs” uzyskał 
rangę powiatową. Zgłoszenia przyjmowane są do 26 marca br. 

Radni zostali również poinformowani o sprawozdaniu w zakresie wysokości średnich 
wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu za rok 2019 - (sprawozdanie to stanowi 
załącznik do protokołu). 

6/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego. 

  



Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika Wydziału Administracji.  

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XIX/175/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego w 2020 roku głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

7/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Chmielnik na lata 2019-2032”. 

Projekt uchwały został omówiony przez Inspektora Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XIX/176/2020 w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Chmielnik na lata 2019-2032” głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

8/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej oznaczonej  

nr ewidencyjnym 123 w miejscowości Śladków Mały. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XIX/177/2020 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej oznaczonej nr 

ewidencyjnym 123 w miejscowości Śladków Mały głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  



Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

9/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Chmielnik. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Inspektora Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XIX/178/2020 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

 

10/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

 i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Inspektora Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XIX/179/2020 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  



15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

11/ Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika Wydziału Rozwoju Gospodarczego. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/180/2020 

w sprawie zmiany wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta większością głosów i 

stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

14 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska  

0 - PRZECIW  

1 - WSTRZYMUJĘ SIĘ: Jerzy Kulpiński 

0 - BRAK GŁOSU 

 

 

12/ Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik w 2020 roku. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Komendanta Straży Miejskiej. Do projektu nie  

zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/181/2020  

w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik w 2020 roku głosowało 15 radnych. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  



0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

13/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg-ulic do kategorii dróg gminnych  

w Chmielniku oraz ustalenia ich przebiegu. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Zastępcę Burmistrza. Do projektu nie 

zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/182/2020 w sprawie 

zaliczenia dróg-ulic do kategorii dróg gminnych w Chmielniku oraz ustalenia ich przebiegu 

głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

14/ Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

 

Projekt został omówiony przez Zastępcę Burmistrza. Do projektu nie zgłoszono uwag 

ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/183/2020 w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

15/ Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Filii Szkoły Podstawowej im. 

Stefana Żeromskiego w Chmielniku poprzez likwidację Szkoły Podstawowej w Lubani.  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza Miasta i Gminy w Chmielniku. Do 

projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod 



głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XIX/184/2020 w sprawie zamiaru przekształcenia Filii Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Żeromskiego w Chmielniku poprzez likwidację Szkoły Podstawowej w Lubani głosowało 15 

radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

16/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi i Niepełnosprawnymi Intelektualnie  

w Chmielniku od opłaty rocznej z tytułu oddania w trwały zarząd działki 155/6 położonej  

w obrębie Zrecze Duże zabudowanej budynkiem i infrastrukturą techniczną. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały  nr XIX/185/2020 w sprawie udzielenia bonifikaty dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi i Niepełnosprawnymi Intelektualnie  

w Chmielniku od opłaty rocznej z tytułu oddania w trwały zarząd działki 155/6 położonej w 

obrębie Zrecze Duże zabudowanej budynkiem i infrastrukturą techniczną głosowało  

15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

 

17/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Chmielnik wraz ze sprzedażą udziału w gruncie. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony  projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 



uchwały nr XIX/186/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Chmielnik wraz ze sprzedażą udziału w gruncie głosowało 15 

radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

18/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony  projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XIX/187/2020 w sprawie wyrażenia zgody na  zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

19/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Minostowice, 

reprezentowanej przez Spółkę dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi 

Minostowice. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony  projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XIX/188/2020 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik 



darowizny nieruchomości stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Minostowice, 

reprezentowanej przez Spółkę dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi Minostowice 

głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

20/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o podjęciu przez Burmistrza działań 

mających na celu przystąpienie do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego 

realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik. Do 

projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/189/2020 

w sprawie wyrażenia opinii o podjęciu przez Burmistrza działań mających na celu przystąpienie 

do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego realizującego zadania z zakresu 

gospodarki odpadami komunalnymi głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

21/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2020-2040. 

 

Projekt został omówiony przez Skarbnik Miasta i Gminy Chmielnik. Do projektu nie 

zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/190/2020 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2020-2040 głosowało 15 

radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 



 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

22/ Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok. 

 

Projekt został omówiony przez Skarbnik Miasta i Gminy Chmielnik. Do projektu nie 

zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/191/2020 w sprawie 

zmian budżetu na 2020 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

23/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Projekt został omówiony przez Panią Skarbnik. Do projektu nie zgłoszono uwag ani 

pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/192/2020 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  



0 - BRAK GŁOSU 

 

24/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Projekt został omówiony przez Skarbnik Miasta i Gminy Chmielnik. Do projektu nie 

zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XIX/193/2020 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita 

Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

25/ Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego Mariusz Ściana, odniósł się 

do podjętej uchwały w sprawie wyrażenia opinii o podjęciu przez Burmistrza działań mających 

na celu przystąpienie do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego 

realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi. 

Podsumowując rok 2019 Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego wspomniał o 

zakończeniu budowy budynku administracyjnego przy Domu Pomocy Społecznej w 

Łagiewnikach. Koszt tej inwestycji to 3 mln złotych. 

Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego poinformował, że jest procedowany projekt 

związany z informatyzacją w Szpitalu Powiatowym w Chmielniku (na kwotę 2 mln zł), jak 

również termomodernizacja budynku szpitala. W planach jest utworzenie oddziału 

alergologicznego- obecnie jest bardzo duże zapotrzebowanie na tego typu usługi. 

Podsumowując zeszły rok, Członek Zarządu Kieleckiego wspomniał o sprawnym 

wybudowaniu chodnika na ul. Polnej, kładki nad rzeką Wschodnią po obu stronach ulicy 

Dygasińskiego. Była to inwestycja wspólna Powiatu Kieleckiego i Gminy Chmielnik, na kwotę 

około 270,000 zł. Członek Zarządu Kieleckiego Mariusz Ściana podziękował za wsparcie dla 

Powiatu Kieleckiego od Gminy Chmielnik, wspomniał również o projekcie przebudowy drogi 

w kierunku Lubani aż do Życin które będzie realizowane jako następne zadanie. 

- Małgorzata Majkowska- Sołtys Sołectwa Celiny  zadała pytanie do Prezesa Zakładu 

Komunalnego do czego służą pomarańczowe worki? 



- Prezes Jerzy Grusiecki odpowiedział, że służą do wyrzucania PET-ów czyli plastikowych 

butelek w różnym kolorze. 

 

- Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik w sprawie dzierżawienia gruntów pod 

instalacje fotowoltaiczne na terenie gminy Chmielnik. Takich decyzji jest coraz więcej, co rodzi 

za sobą wiele pytań i niepewności, w jaki sposób postępować. Należy zwrócić uwagę jak jest 

skonstruowana umowa dotycząca podmiotu, który taką instalację chce wykonać oraz jakie 

zobowiązania finansowe czekają dzierżawcę pola. Głos oddał Skarbnik Gminy Annie Pleban, 

która wraz z pracownikiem Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska omówiła to 

zagadnienie. 

Skarbnik Anna Pleban oznajmiła, że miała okazję (przypadkowo) zobaczyć dwie umowy  

w których znalazła kilka pułapek dla dzierżawców gruntów pod instalacje fotowoltaiczne. 

Zaapelowała o konsultowanie każdej takiej umowy przed podpisaniem z prawnikiem. Umowy 

te zawierane są najczęściej na dłuższy okres czasu np.: na 15 lat, a nawet i 29 lat. Przede 

wszystkim w takich umowach w pierwszej kolejności zabezpieczony jest interes inwestora, a 

nie wydzierżawiającego. Jeśli chodzi o ewentualne wypowiedzenie umowy, wynajmujący 

może w każdej chwili to zrobić jeśli interes mu się nie będzie opłacał. Nie ma żadnych 

zabezpieczeń dotyczących wydzierżawiającego, a jedynie inwestora. Skarbnik poinformowała 

także, że grunty zajęte pod budowę farm fotowoltaicznych podlegać będą opodatkowaniu 

podatkiem od nieruchomości ze stawką jak dla gruntów związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej. 

 

- Głos zabrała Sołtys Ewelina Poniewierka w imieniu mieszkańców sołectwa Lipy. Prośbę 

skierowała do Prezesa Jerzego Grusieckiego aby pracownicy, którzy przyjeżdżają po śmieci 

zostawiali  taką samą ilość worków jaką zabierają. 

 

- Prezes Jerzy Grusiecki odpowiedział, że  zwróci uwagę pracownikom. Informuje także  

o tym, że można podejść do PSZOK-u i pobrać sobie worki osobiście. 

 

- Sołtys Ewelina Poniewierka odpowiedziała, „czyli mieszkańcy sami mają za każdym razem 

osobiście odbierać  sobie worki z PSZOK-u”? 

  

- Prezes Jerzy Grusiecki odpowiedział, że miał na myśli osoby które mają jakąś większą ilość 

odpadów i zabraknie im worków to wtedy bez żadnego problemu mogą podejść i wziąć sobie 

worki. 

 

- Sołtys Sołectwa Lipy  odpowiedziała, że jeśli poinformuje mieszkańców o tym, że mogą 

prywatnie podjeżdżać po worki to będą zdenerwowani taką sytuacją. 

 

- Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku ponownie poinformował, że jeśli tylko 

zajdzie taka sytuacja, że worki będą potrzebne a będzie brakowało komukolwiek to wtedy 



można w każdej chwili podjechać i pobrać sobie worki z PSZOK-u. Dodał, że problemu w tej 

kwestii nie ma. Natomiast problem pojawia się wtedy, gdy mieszkańcy nie oddają odpadów 

selektywnie. Prezes ZUK-u prosi również aby oddawać śmieci zgodnie z harmonogramem. 

 

- Sołtys Ewelina Poniewierka wyszła z propozycją aby przekazywać więcej worków sołtysom. 

 

- Prezes Jerzy Grusiecki odwołał się do wcześniejszej wypowiedzi pani sołtys o wzroście cen za 

odpady komunalne. Opłaty w całej Polsce są o wiele wyższe niż w naszej gminie.  

 

- Pani Ewelina Poniewierka odpowiedziała, że mieszkańcy są świadomi opłat za śmieci dlatego  

wymagają aby zostawiać odpowiednią ilość worków na odpady. Jeśli chodzi o mieszkańców 

którzy nie segregują śmieci, odpowiedzialność za te osoby nie powinna „spadać” na 

wszystkich. 

 

- Prezes Zakładu Komunalnego odpowiedział, że nie wprowadzają odpowiedzialności 

zbiorowej. Indywidualne przypadki są rozpatrywane. 

 

- Głos zabrał pan Włodzimierz Wrzesień który informuje, że ten rok wiąże się z okrągłymi 

datami. W skrócie przedstawił ważniejsze z nich. Wspomniał o powstaniu w ubiegłym roku 

Komitetu Obywatelskiego pn. „Nasze patriotyczne ronda”. Przypomniał, że 5 maja 2019 roku 

zostało skierowane pismo do Przewodniczącej Rady Miejskiej w Chmielniku w sprawie 

propozycji nadania nazw rondom. Odpowiedź na to pismo z Wojewódzkiego Zarządu Dróg w 

Kielcach wyszła 7 sierpnia 2019 roku.  

 

- Głos zabrała Przewodnicząca Anita Jabłońska, która informuje, że treść tego pisma zna. 

 

- Pan Włodzimierz Wrzesień prosi Przewodniczącą aby mu nie przeszkadzała w wypowiedzi. 

 

- Pani Przewodnicząca prosi pana Włodzimierza Września aby przeszedł do meritum sprawy. 

 

- Pan Włodzimierz Wrzesień zwrócił Pani Przewodniczącej aby pozwoliła mu do końca się 

wypowiedzieć i nie przerywała mu. Przytoczył w kilku zdaniach odpowiedź na pismo  

w sprawie nadania nazw rond w ciągu drogi wojewódzkiej nr 765 na terenie gminy Chmielnik, 

Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzki w Kielcach informuje: „Że nie ma zastrzeżeń do 

zaproponowanych przez Gminę nazw.  Skrzyżowanie drogi wojewódzkiej nr 765 drogi krajowej 

73 - rondo Stulecia Bitwy Warszawskiej. Na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 765 drogi 

powiatowej 00227 – rondo 80-lecia Mordu Katyńskiego. Na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 

nr 765 drogi powiatowej ul. Szydłowska – rondo 10-lecia Tragedii Smoleńskiej”. Taka 

odpowiedź jest zawarta w piśmie ze Świętokrzyskiego  Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

W kilku zdaniach pan Włodzimierz Wrzesień przedstawia historię dotyczącą generała 

Kazimierza Tańskiego proponując pod koniec wypowiedzi pani sołtys Śladkowa Dużego i pani 



wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Agnieszki Lenartowicz aby nadać świetlicy imię Franciszka 

Bystrzanowskiego. 

 

-  Przewodnicząca Anita Jabłońska po raz kolejny poprosiła o to aby przejść do meritum sprawy 

dodając, że każdy zna historię generała Kazimierza Tańskiego. 

 

- Pan Włodzimierz Wrzesień prosił o pozwolenie dokończenia swojej wypowiedzi. 

 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej informuje, że były spotkania na których temat był poruszany 

ale był pan nieobecny. 

 

- Pan Włodzimierz Wrzesień odnosi się do pisma które dostarczył do Urzędu Miasta i Gminy 

Chmielnik i do dziś dnia nie otrzymał odpowiedzi. W kilku zdaniach ponownie wraca do historii 

generała Kazimierza Tańskiego.  

 

- Przewodnicząca Anita Jabłońska dziękuję za obszerną wypowiedź swojego przedmówcę 

informując jednocześnie, że wszystkie pisma które wpływały do Urzędu Miasta i Gminy 

Chmielnik w sprawie nazewnictwa rond rozstrzygane były również na spotkaniach, które 

odbywały się w siedzibie Urzędu. Dodała również, że pan Włodzimierz Wrzesień uczestniczył 

w drugim spotkaniu i jest świadomy tego jaka decyzja zapadła. 

 

- Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik nawiązując do tematu odpadów 

komunalnych. Poinformował, że  odpowiedzialność zbiorowa za odpady komunalne jest wtedy 

gdy wszyscy mieszkańcy muszą płacić za dzikie wysypiska śmieci.  

 

- Głos zabrał Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego nawiązując do wypowiedzi Burmistrza na 

temat odpowiedzialności zbiorowej za odpady, uzasadniając to na kilku przykładach. Zaprosił 

jednocześnie zainteresowanych do obejrzenia programu telewizyjnego w TVP 3 Kielce, gdzie 

będzie szerzej omawiany ten temat. Na koniec podziękował serdecznie za zaproszenie na 

sesję. 

 

- Głos zabrał ponownie Włodzimierz Wrzesień z prośbą w imieniu „Komitetu Obywatelskiego 

– Nasze Patriotyczne Ronda” o podjęciu decyzji na piśmie. 

 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej odpowiedziała, że na spotkaniu na którym był pan 

Włodzimierz Wrzesień obecny,  Rada Miejska zajęła już stanowisko w tej sprawie. 

 

- Pan Włodzimierz Wrzesień odpowiedział, że na pismo wysłane 4 listopada nie dostał jeszcze 

odpowiedzi. Prosi o ustosunkowanie się Rady Miejskiej do tego pisma i oczekuje na odpowiedź 

w formie pisemnej. 

 



- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała pana Włodzimierza Września, ze był 

poinformowany o decyzji, będąc tym samym na spotkaniu z Przewodniczącą Rady Miejskiej na 

dyżurze, który pełni w każdy poniedziałek w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. 

 

 

26/ Zakończenie obrad 

Z powodu wyczerpania porządku XIX sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady dokonała 

zamknięcia obrad dnia 24 lutego 2020 roku.  

 

 

 

Sporządziła: 

 

Tomasz Biernacki -  

Dorota Zbroińska - 


